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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 14 februari 2022) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en 
wethouders. 
 

WaterlandNatuurlijk is blij met de agendering van dit agendapunt omdat dit van belang is voor de 

inwoners die gebruik wensen te maken van deze voorziening. Er is bij onze fractie nog wat onduidelijkheid 

over het Wetsvoorstel Breed Offensief omdat dit voorstel nog niet door de 2de kamer is goedgekeurd. Dat 

wat wij lezen geeft aan dat dat de Kamermeerderheid in november 2020 instemde om uiteindelijk per 1 

april 2022 de studietoeslag te verhogen: Studenten vanaf 18 jaar krijgen 150 euro per maand. Vanaf 21 

jaar is dat 300 euro.  

 

Met het huidige voorstel wijkt de overheid af van het voorstel van november 2020 maar onze fractie kan 

zich vinden in het voorstel maar heeft toch een vraag: 

 

Vraag 1 

Kan het college toezeggen dat er, hoe ook de wet gaat luiden, geen terugvorderingen plaats gaan vinden? 

Als die toezegging kan worden gedaan zien wij geen bezwaren. 

 

Antwoord 1 
Op het moment van de wijzing van de verordening was het nog onvoldoende duidelijk dat er mogelijk een 
afwijkende hoogte van de studietoeslag geldt voor studenten tussen vanaf 18 tot 21 jaar. Gezien de 
doelgroep willen we ruimhartig inzetten op de individuele studietoeslag. De individuele studietoeslag is 
een belangrijk onderdeel voor studenten met een beperking om te kunnen gaan studeren. Wanneer blijkt 
dat bij het definitief vaststellen van de wet een afwijkend bedrag geldt voor de studenten vanaf 18 tot 21 
jaar, gaan we over tot een overgangsregeling. De eventueel teveel verstrekte studietoeslag zal niet 
worden teruggevorderd.  
 


